

# Rold Skov

- fyldt med særlige perler  
og aktiviteter for alle



Visit  
Himmerland





# Velkommen til Rold Skov og omegn

Rold Skov, en af Danmarks største skove, byder på en fantastisk blanding af natur, aktiviteter og kultur. Oplev dybe skove, klare kilder og den mystiske Troldekov. Naturentusiaster kan udforske utallige vandre- og cykelruter, mens adrenalinsøgende kan prøve kræfter med mountainbike. For dem, der søger kunst og kultur, finder du også kunststillinger, historiske

mærkepunkter og lokale fortællinger. Du kan træde direkte ind i Danmarks undergrund i Thingbæk Kalkminer, og du kan nyde en god frokost med udsigt over en fantastisk natur. Uanset om du søger eventyr, afslapning eller inspiration, er Rold Skov et helt særligt sted.

## Willkommen im Rold Wald und Umgebung

Der Rold Wald, einer der größten Wälder Dänemarks, bietet eine fantastische Mischung aus Natur, Aktivitäten und Kultur. Erleben Sie tiefe Wälder, klare Quellen und den mystischen Trollwald. Naturfreunde können unzählige Wander- und Fahrradrouten erkunden, während Adrenalinjunkies Mountainbiking ausprobieren können. Für diejenigen, die Kunst und Kultur suchen, gibt es Kunstausstellungen, historische Sehenswürdigkeiten und lokale Erzählungen. Sie können in den Thingbæk Kalkminen direkt in Dänemarks Untergrund eintreten oder zu Mittag essen mit Ausblick auf eine atemberaubende Natur. Ob Sie Abenteuer, Entspannung oder Inspiration suchen, der Rold Skov ist der richtige Ort dafür.

## Welcome to Rold Forest and Surroundings

Rold Forest, one of Denmark's largest forests, offers a fantastic blend of nature, activities, and culture. Experience deep forests, clear springs, and the mysterious Troll Forest. Nature enthusiasts can explore countless hiking and cycling routes, while adrenaline seekers can try mountain biking. For those seeking art and culture, you will find art exhibitions, historical landmarks, and local stories. You can step directly into Denmark's underground in Thingbæk Limestone Mines and enjoy a good lunch with view over stunning nature. Whether you seek adventure, relaxation, or inspiration, Rold Forest is a truly special place.

Støttet af

 Danmarks  
Erhvervsfremmestyrelse

# Sådan færdes du i skoven

## I offentligt ejede skove

Du må færdes hele døgnet i Naturstyrelsens skove og i skove ejet af offentlige stiftelser, kommuner, andre statsinstitutioner eller folkekirken.

Du må gerne færdes til fods uden for veje og stier. Man skal holde sig på veje og stier, når man er på cykel. Al motorkørsel i skoven er forbudt.

Du skal rette dig efter skiltningen.

Adgangen til skove kan forbydes eller begrænses på dage med jagt, og i områder, hvor der er intensivt skovarbejde.

Hunde skal være i snor i skoven af hensyn til dyr og andre skovgæster. I Naturstyrelsens skove er der udlagt et antal skove, hvor hunde må løbe frit, men under kontrol.

Parkeringspladser ved indgangen til skovene, toiletter og andre publikumsfaciliteter er tilgængelige for alle, og reglerne for brug fremgår af skiltning.

Flere steder i Rold Skov findes der bål- og grillpladser, borde og bænke, som frit kan benytte. Nogle steder er der også "primitive overnatningspladser" eller opstillet shelters. I dele af Rold Skov må du overnatte i eget telt. Der er fire områder, hvor der er fri teltning, hvilket betyder, at du må slå dit telt op i skoven selvom der ikke er en lejrplads. Det er i Nørreskoven, Fællesskoven, Brændeskoven og Mosskov/Øster Bane Skov. Find regler om friteltning på [udinaturen.dk](http://udinaturen.dk)

## I privat ejede skove

Du må færdes i privatejede skove fra kl. 6.00 til solnedgang. Du må færdes til fods og på cykel, men kun på skovveje og stier. Al motorkørsel i skoven er forbudt. Du må ikke slå sig ned nærmere end 150 meter fra bygninger. Man skal rette sig efter skiltningen. Hvis skoven er under fem hektar, må skovejeren godt lukke den af for offentligheden.

Adgangen til skove kan forbydes eller begrænses på dage med jagt, og i områder, hvor der er intensivt skovarbejde. Særlig tilladelse

Du skal have ejerens tilladelse til særlig benyttelse af skove, og der findes særlige regler for organiseret brug.



## So bewegt man sich im Wald

In öffentlich zugänglichen Wäldern ist der Aufenthalt zu jeder Zeit erlaubt. Fußgänger dürfen auch abseits der Wege und Pfade unterwegs sein, Radfahrer müssen auf den Wegen bleiben. Motorisierte Fahrzeuge sind verboten. Hunde müssen an der Leine geführt werden. Es sind Parkplätze und öffentliche Einrichtungen verfügbar, außerdem gibt es ausgewiesene Plätze zum Übernachten und Grillen.

In privat verwalteten Wäldern dürfen Sie sich von 6 Uhr morgens bis Sonnenuntergang aufhalten. Auch Fußgänger dürfen die Wege nicht verlassen. Motorisierte Fahrzeuge sind verboten. Gebäuden dürfen Sie sich nicht weiter als auf 150 Metern nähern. Der Zugang zum Wald kann während der Jagd oder Forstarbeiten eingeschränkt sein.

Auf [friluftsraadet.dk](http://friluftsraadet.dk) erfahren Sie mehr über die Regeln zum Aufenthalt in dänischen Wäldern..

## How to Navigate in the Forest

In publicly owned forests, you may access them at any time, walk off roads and trails, while cyclists must stay on roads and trails. Motorized vehicles are prohibited, and dogs must be leashed. Parking lots and public facilities are available, with designated areas for fires, grilling, and overnight stays.

In privately owned forests, you may access them from 6.00 AM to sunset, walking and cycling only on roads and trails. Motorized vehicles are prohibited, and you must not stay closer than 150 meters to buildings. Access can be restricted during hunting and intensive forestry work.

If you want to learn more about the rules for navigating the Danish forests, you can read more at: [friluftsraadet.dk](http://friluftsraadet.dk).



## **REGAN Vest**

Oplev udstillingen om REGAN Vest og det imponerende bunkeranlæg. Bunkeranlægget REGAN Vest ligger skjult 60 meter under en kridtbakke og blev opført i al hemmelighed i 1960'erne. Det skulle huse regerings- og embedsmænd samt den siddende regent i tilfælde af en atomkrig – i alt plads til ca. 350 personer.

## **Rebildcentret med Thingbæk Kalkminer**

Oplev de imponerende Thingbæk Kalkminer. Dyk ned i udstillinger om billedhuggerne Anders Bundgaard og Carl Johan Bonnesen, kalkens historie, områdets mange kilder, den kolde krig og REGAN Vest. Her er der også skiftende udstillinger. Fra Kildetårnet kan I nyde den betagende udsigt over Gravlev Ådal ved foden af Rebild Bakker.

## **Store Blåkilde**

Hvis I vil have en helt unik naturoplevelse, så læg vejen forbi Store Blåkilde. Det er en fascinerende kilde med den enestående og klar blå farve, der har givet kilden dens navn. Store Blåkilde er en af Danmarks største og mest vandrige bassinkilder med en størrelse på 12 meter i bredden og 4 meter i dybden.

## **Rebild Bakker Ruten – certificeret vandrerute**

Rebild Bakker ruten i Rold Skov er en certificeret vandrerute på 10,8 km, som Panorama-ruten ved Mariager Fjord. Ruten tager dig igennem og forbi nogle af de smukkeste områder og steder i Rebild Bakker som Ravnkilde, Troldeskoven, Lars Kjærs Hus og op på Sønderkol, hvor du kan

opleve den smukkeste udsigt og blandt andet se "gryden". "Gryden" i Rebild Bakker er her hvor 4. juli fejres med Rebildfesten, der afholdes af Rebild National Park Society Inc. hvert år.

## **Store Økssø**

Store Økssø er en ret unik sø midt i Rold Skov. Rundt om søen finder du en skøn afmærket vandrerute, så du ser søen fra mange smukke vinkler. Det er også muligt at bade i det rene vand – der dog ved første øjekast ser brunt ud. Det skyldes humusindholdet i vandet og er ganske ufarligt. Ved den østlige del af søen findes to fine badestrande og en lang badebro.

## **Skovens mange kilder**

Rold Skov er fyldt med smukke, vandrige kilder – og nogle af dem er så rene, at det er muligt at drikke vandet - fx Ravnkilden og Lille Blåkilde. Husk dog altid at drikke af vand, der er i bevægelse og ikke stillestående. Af andre kilder finder du Gravlev Kilde, som ligesom Store Blåkilde har en helt unik blå farve. Find flere kilder i GoVisit-app'en.

## **Madum Sø**

Den store sø og det fantastisk klare vand er et imponerende syn. Rundt om Madum Sø er der anlagt 2 badestrande, østre og en vestre badestrand - begge badestrande tydeligt afmærkede. Resten af søbredden er omringet af åben og smuk fyrreskov. En fin badesø, med lavt vand de første meter ud, hvorefter søen bliver dybere. Der går en afmærket rute rundt om søen.

## **Langmosen**

Langmosen, som ligger ved siden af Madum Sø, er en af Danmarks mest uforstyrrede og

velbevarede højmoser. Her findes afmærkede vandreruter. I den vestlige ende ligger et rigtig fint udsigtspunkt, hvorfra der er en enestående udsigt over den lange moseflade.

## Jætternes Baghave

Jætternes Baghave er et område i Rold Skov, hvor du finder over hundrede år gamle douglas- og sitkagraner. Granerne står majestætiske og skyder højt op i himlen, og de er faktisk de højeste, du finder i skoven. Her kan du opleve en unik stilhed omringet af fantastisk natur, som bringer tankerne til de store nåletræsområder, der findes i de nordiske lande.

# Must See's

## REGAN Vest

Erleben Sie die Ausstellung über REGAN Vest und die beeindruckende Bunkeranlage. Der Bunker REGAN Vest, verborgen 60 Meter unter einem Kreidehügel, wurde in den 1960er Jahren im Geheimen errichtet. Er sollte im Falle eines Atomkriegs die Regierung, Beamte und den amtierenden Monarchen beherbergen – insgesamt etwa 350 Personen.

## Rebildcenter mit Thingbæk Kalkminen

Besuchen Sie die beeindruckenden Thingbæk Kalkminen. Tauchen Sie ein in die Ausstellungen über die Bildhauer Anders Bundgaard und Carl Johan Bonnesen, die Geschichte des Kalks, die vielen Quellen der Region und den Kalten Krieg sowie REGAN Vest. Genießen Sie die wechselnden Ausstellungen und die atemberaubende Aussicht vom Kildetårnet über das Gravlev Ådal am Fuße der Rebild Bakker.

## Store Blåkilde

Für ein einzigartiges Naturerlebnis besuchen Sie Store Blåkilde. Diese faszinierende Quelle ist für ihr klares blaues Wasser bekannt. Store Blåkilde ist eine der größten und wasserreichsten Quellen Dänemarks mit einer Breite von 12 Metern und einer Tiefe von 4 Metern.

## Rebild Bakker Route – zertifizierter Wanderweg

Die Rebild Bakker Route im Rold Skov ist ein zertifizierter Wanderweg von 10,8 km Länge, ähnlich der Panorama-Route am Mariagerfjord. Die Route führt durch einige der schönsten Gebiete der Rebild Bakker, einschließlich Ravnkilde, Troldekskoven, Lars Kjærs Hus und Sønderkol, wo Sie die wunderschöne Aussicht genießen und die "Gryde" sehen können. Die "Gryde" in Rebild Bakker ist der Ort, an dem jedes Jahr das 4. Juli-Fest von der Rebild National Park Society Inc. gefeiert wird.

## Store Økssø

Store Økssø ist ein einzigartiger See im Rold Skov. Um den See führt ein markierter Wanderweg, der Ihnen verschiedene schöne Blickwinkel bietet. Schwimmen

## Jordfaldshullerne: Hestegraven og Røverstuen

Røverstuen er et stort jordfaldshul, ca. 12 m dybt og 35 m i diameter. Sammen med Hestegraven, som ligger ad samme grusvej, udgør det en særpræget seværdighed i Rold Skov. Der findes mange myter og historier omkring jordfaldshullerne. Røverstuen skulle efter signende være det sted, hvor en røverbande holdt til og gemte sig før de sprang frem og røvede forbipasserende.

im klaren Wasser ist möglich, obwohl es aufgrund des Humusgehalts braun erscheinen kann, was jedoch ungefährlich ist. Im östlichen Teil des Sees gibt es zwei Badestrände und einen langen Badesteg.

## Die vielen Quellen des Waldes

Rold Skov ist reich an einzigartigen Quellen. An einigen, wie Ravnkilden und Lille Blåkilde, können Sie das reine Quellwasser trinken. Trinken Sie immer dort, wo das Wasser in Bewegung ist. Andere Quellen wie Gravlev Kilde haben ebenfalls eine einzigartige blaue Farbe. Weitere Quellen finden Sie in der GoVisit-App.

## Madum Sø

Madum Sø beeindruckt durch sein klares Wasser. Am See gibt es zwei Badestrände, einen östlichen und einen westlichen, die beide deutlich markiert sind. Der Rest des Seeufers ist von schöner Kiefernbevwaldung umgeben. Der See ist anfangs seicht und wird dann tiefer. Ein markierter Weg führt um den See herum.

## Langmosen

Langmosen, neben Madum Sø gelegen, ist eines der ungestörtesten und am besten erhaltenen Hochmoore Dänemarks. Es gibt markierte Wanderwege, darunter einen Aussichtspunkt im westlichen Teil, der eine einzigartige Sicht auf das Moor bietet.

## Jætternes Baghave

Jætternes Baghave ist ein Gebiet im Rold Skov mit über hundert Jahre alten Douglas- und Sitkafichten. Diese majestätischen Bäume ragen hoch in den Himmel und bieten eine besondere Ruhe, die an die großen Nadelwälder der nordischen Länder erinnert.

## Einsturzlöcher Hestegraven und Røverstuen

Røverstuen ist ein großes Einsturzloch, etwa 12 Meter tief und 35 Meter im Durchmesser. Zusammen mit Hestegraven, das an derselben Schotterstraße liegt, bildet es eine bemerkenswerte Sehenswürdigkeit im Rold Skov. Es gibt viele Mythen und Geschichten über diese Einsturzlöcher. Røverstuen soll der Ort gewesen sein, an dem sich eine Räuberbande versteckte, bevor sie vorbeikommende Reisende überfiel.

# Must See's

## **REGAN Vest**

Experience the exhibition about REGAN Vest and the impressive bunker complex. The REGAN Vest bunker, hidden 60 meters under a chalk hill, was secretly built in the 1960s. It was intended to house the government, officials, and the reigning monarch in case of a nuclear war – a total of about 350 people.

## **Rebild Center with Thingbæk Limestone Mines**

Visit the impressive Thingbæk Limestone Mines. Explore exhibitions about sculptors Anders Bundgaard and Carl Johan Bonnesen, the history of limestone, the region's many springs, and the Cold War including REGAN Vest. Enjoy the changing exhibitions and the breathtaking view from the Kildetårnet over the Gravlev Ådal at the foot of the Rebild Hills.

## **Store Blåkilde**

For a unique nature experience, visit Store Blåkilde. This fascinating spring is known for its clear blue water. Store Blåkilde is one of Denmark's largest and most water-rich springs, measuring 12 meters wide and 4 meters deep.

## **Rebild Bakker Route – certified hiking trail**

The Rebild Bakker Route in Rold Forest is a certified 10.8 km hiking trail, similar to the Panorama Route by Mariager Fjord. The route takes you through some of the most beautiful areas in the Rebild Hills, including Ravnkilde, Troldeeskoven, Lars Kjærs Hus, and Sønderkol, where you can enjoy stunning views and see the "Gryde." The "Gryde" in Rebild Hills is where the July 4th celebration is held annually by the Rebild National Park Society Inc.

## **Store Økssø**

Store Økssø is a unique lake in the Rold Forest. A marked hiking trail around the lake offers many beautiful perspectives. Swimming is possible in the clear water, which may appear brown due to humus content

but is harmless. The eastern part of the lake has two fine beaches and a long bathing pier.

## **The many springs of the forest**

Rold Forest is filled with unique springs. At some, like Ravnkilde and Lille Blåkilde, you can drink the pure spring water. Always drink where the water is moving, not stagnant. Other springs, like Gravlev Kilde, also have a unique blue color. Find more springs in the GoVisit app.

## **Madum Sø (lake)**

Madum Lake impresses with its clear water. There are two beaches around the lake, an eastern and a western one, both clearly marked. The rest of the lake shore is surrounded by beautiful pine forest. The first few meters of the lake are very shallow, then it gets deeper. A marked trail goes around the lake.

## **Langmosen**

Langmosen, located next to Madum Sø, is one of Denmark's most undisturbed and well-preserved raised bogs. There are marked hiking trails, including one to a viewpoint in the western part, offering a unique view over the bog.

## **Jætternes Baghave**

Jætternes Baghave is an area in Rold Forest with over a hundred-year-old Douglas and Sitka spruces. These majestic trees soar into the sky and offer a unique tranquility reminiscent of the large coniferous forests found in Nordic countries.

## **Sinkholes Hestegraven and Røverstuen**

Røverstuen is a large sinkhole, about 12 meters deep and 35 meters in diameter. Together with Hestegraven, which lies along the same gravel road, it forms a remarkable attraction in Rold Forest. There are many myths and stories about these sinkholes. Røverstuen is said to be the place where a band of robbers hid before ambushing and robbing passersby.





# Oplevelser for børn

## **Adventure MiniGolf ved Rold StorKro**

Rold StorKro byder velkommen på deres Adventure MiniGolf bane. Banen er opbygget som en miniatureudgave af en "rigtig" golfbane. Der er 18 huller og hvert hul er af varierende sværhedsgrad. Banen er lavet på kunstgræs i smukke omgivelser med områdets planter, og forhindringer af højt græs, bunkers m.m.

## **Cirkusmuseet i Rold**

Her kan du opleve 200 års dansk cirkushistorie, og prøve kræfter som artist i Cirkus Miehes gamle ridehus, ligesom der er redskaber og kostumer til fri cirkusleg. Du får et indblik i både cirkusdirektørens, artisternes, staldtjeneren og barnets hverdag i cirkusverdenen.

## **Røverknolden Naturlegepladsen**

Besøg Røverknoldens legeplads og udforsk "Den Store Verden" - en sansesti, hvor du kan opleve skovens "store" dyr og svampe på en ny og spændende måde. Tag også en musikalsk rejse ved at spille på de mange instrumenter i Det Musikalske Uderum.

## **Naturlegepladsen ved Mosskovpavillon**

Den hyggelige legeplads tæt ved Store Økssø og Mosskovpavillon er hyggeligt omkranset af skoven. I skovkanten på skrånningen finder du shelter, hvor du kan overnatte. Ved Mosskovpavillon finder du drikkevand og toiletforhold.

## **Naturlegepladsen Stabelpladsen**

Stabelpladsen er en aktiv legeplads med sansesyng og gode naturlige legemuligheder i skovkanten. Her er bålsted, pizzaovn og brændeskur, så det er muligt at lave bål, som du kan varme dig ved eller lave bålmad over.

## **Arden Dyrepark og Naturlegeplads**

Arden Dyrepark er et skønt naturområde med søde, fritgående dådyr. Her finder du en udsigtsplatform med bord/bænkesæt og grill. Dyreparken ligger i tilknytning til naturlegepladsen, der både har bålhytte, handicaptilet, legeredskaber, aktivitetsbaner, stier og shelters.

## **Kanotur på Lindenberg Å**

Tag en kanotur ad Lindenberg Å. Nyd den smukke Gravlev Ådal ved foden af Rebild Bakker. Undervejs er der mulighed for at stoppe ved blandt andet Lille Blåkilde, hvor man kan drikke af vandet fra kilden. En dejlig oplevelse i noget af Danmark smukkeste natur. Du kan leje kano ved Rebild Kanoudlejning.

## **MTB teknikområdet**

Prøv kræfter med MTB teknikbane bag Skørping Skole. Her kan alle aldre få afprøvet sin teknik på cykel. Uanset om du har prøvet mountainbike mange gange eller den mindste i familien er med på sin løbicykel, så er der noget for alle i de mange sving og hop.

## **Troldeskoven**

Rold Skov er kendt for Troldeskoven og de særlige, krogede bøgetræer - især de unikke øjetræer. Øjetræer dannes når bøgens stammer vokser sammen og danner et "øje" mellem disse. Ifølge overtroen kunne man undgå engelsk syge, hvis man kravlede gennem et øjetræ. Dronning Margrethe og hendes søstre kravlede igennem et øjetræ i Troldeskoven i 1952, som derefter blev navngivet "Prinsessesetræet".

## Erlebnisse für Kinder

### **Adventure MiniGolf bei Rold StorKro**

Rold StorKro bietet einen Adventure MiniGolf-Platz, eine Miniaturversion eines "echten" Golfplatzes. Es gibt 18 Löcher mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden, gestaltet aus Kunstrasen in schöner Umgebung mit Hindernissen und regionalen Pflanzen.

### **Cirkusmuseet in Rold**

Im Zirkusmuseum in Rold können Sie 200 Jahre dänische Zirkusgeschichte erleben und sich als Artist im alten Reithaus von Zirkus Miehe versuchen. Erhalten Sie Einblicke in den Alltag der Zirkuswelt.

### **Naturspielplatz Røverknolden**

Besuchen Sie den Spielplatz Røverknolden und erkunden Sie den Sinnespfad "Die Große Welt". Erleben Sie Waldtiere und Pilze auf neue Weise und spielen Sie auf den vielen Instrumenten im Musikalischen Freiraum.

### **Naturspielplatz bei Moskov Pavillon**

Der gemütliche Spielplatz nahe Store Økssø und Moskovpavillon ist von Wald umgeben. Am Waldrand gibt es einen Shelter zum Übernachten sowie Trinkwasser und Toiletten beim Moskov Pavillon.

### **Naturspielplatz Stabelpladsen**

Stabelpladsen bietet natürliche Spielmöglichkeiten und eine Schaukel am Waldrand. Es gibt eine Feuerstelle, einen Pizzaofen und einen Holzschuppen zum Wärmen und Kochen am Feuer.

### **Arden Tierpark und Naturspielplatz**

Arden Tierpark ist ein Naturgebiet mit frei laufenden Damhirschen, einer Aussichtsplattform mit Tisch-Bank-Sets und Grillmöglichkeiten. Verbunden mit einem Naturspielplatz und einem Naturlehrpfad mit Grillhütte, behindertengerechten Toiletten, Spielgeräten, Wegen und Unterständen.

### **Kanufahrt auf dem Lindenberg Å**

Machen Sie eine Kanoutour auf dem Lindenberg Å und genießen Sie die Gravlev Ådal und den Fuß der Rebild Bakker. Halten Sie an der kleinen Blåkilde an und trinken Sie das Quellwasser. Kanus können bei Rebild Kanou-lejning gemietet werden.

### **MTB-Technikbereich**

Testen Sie Ihre Fähigkeiten auf der MTB-Technikbahn hinter der Skørping Schule. Für alle Altersgruppen geeignet, mit vielen Kurven und Sprüngen.

### **Troldeskoven (Troll Wald)**

Troldeskoven ist bekannt für seine krummen Buchen und die einzigartigen "Augenbäume", die entstehen, wenn Buchenstämme zusammenwachsen. Königin Margrethe und ihre Schwestern krochen 1952 durch einen Augenbaum im Troldeskoven, der danach "Prinzessinnenbaum" genannt wurde.

## Experiences for children

### **Adventure MiniGolf at Rold StorKro**

Rold StorKro offers an Adventure MiniGolf course, a miniature version of a "real" golf course. There are 18 holes with varying degrees of difficulty, designed with artificial grass in a beautiful setting with local plants and obstacles.

### **Circus Museum in Rold**

At the Circus Museum in Rold, you can experience 200 years of Danish circus history, try out as an artist in Circus Miehe's old riding hall. Gain insights into the daily life of the circus world.

### **Røverknolden Nature Playground**

Visit the Røverknolden playground and explore the sensory path "The Big World." Experience forest animals and fungi in a new way and play on the many instruments in the Musical Outdoor Space.

### **Nature Playground at Moskov Pavilion**

The cozy playground near Store Økssø and Moskov Pavilion is surrounded by forest. At the forest edge on the slope, there is a shelter for overnight stays, as well as drinking water and toilet facilities at Moskov Pavilion.

### **Nature Playground Stabelpladsen**

Stabelpladsen offers natural play opportunities and a swing at the forest edge. There is a fire pit, pizza oven, and wood shed for warming up and cooking food by the fire.

### **Arden Animal Park and Nature Playground**

Arden Animal Park is a natural area with free-roaming fallow deer, a viewing platform with picnic tables and grill facilities. It is connected to a nature playground and Arden Nature Campground, which features a grill hut, accessible toilets, play equipment, trails, and shelters.

### **Canoeing on the Lindenberg Å**

Take a canoe trip on the Lindenberg Å and enjoy the beautiful Gravlev Valley and the foot of the Rebild Hills. Stop at the little Blåkilde and drink the spring water. Canoes can be rented from Rebild Canoe Rental.

### **MTB Technique Area**

Test your skills on the MTB technique course behind Skørping School. Suitable for all ages, with many turns and jumps.

### **Troldeskoven (Troll Forest)**

Troldeskoven is known for its crooked beech trees and unique "eye trees," which form when beech trunks grow together. Queen Margrethe and her sisters crawled through an eye tree in Troldeskoven in 1952, which was then named the "Princess Tree."



# Det sker

## Rebildfesten 4. juli

Den største fejring af 4. juli uden for USA foregår lige midt i Rebild Bakker. Hvert år samles mennesker fra nær og fjern for at fejre frihed, demokrati og ikke mindst venskabet mellem Danmark og USA – men også venskabet mellem mennesker. En helt særlig festdag, hvor bakkerne fyldes med glade mennesker, som samles for at høre taler og musik.

## Lysfest med Luciaoptog i Thingbæk Kalkminer

Hvert år sker der noget smukt og helt særligt i Thingbæk Kalkminer. Minerne fyldes af tusindvis af levende lys og et yndigt luciaoptog går gennem minegangene – en oplevelse I ikke må gå glip af.

## Søndagstravetur med frokost hos Rold StorKro

De fleste søndage året rundt – med undtagelse af enkelte måneder og datoer – kan du komme med på travetur i Rold Skov og efterfølgende nyde en dejlig frokost på Rold StorKro. Du kan læse mere om booking og datoer på [www.roldstorkro.dk](http://www.roldstorkro.dk)



## Verpassen Sie das nicht

### Rebildfest am 4. Juli

Die größte Feier zum 4. Juli außerhalb der USA findet mitten in den Rebild Bakker statt. Jedes Jahr versammeln sich Menschen von nah und fern, um Freiheit, Demokratie und nicht zuletzt die Freundschaft zwischen Dänemark und den USA – aber auch die Freundschaft zwischen Menschen – zu feiern. Ein ganz besonderer Festtag, an dem die Hügel von glücklichen Menschen gefüllt werden, die sich versammeln, um Reden und Musik zu hören.

### Lichterfest in den Thingbæk Kalkminen

Jedes Jahr passiert etwas Schönes und ganz Besonderes in den Thingbæk Kalkminen. Die Miner werden mit tausenden von Kerzen erleuchtet, und ein entzückender Lucia-Umzug geht durch die Minengänge – ein Ereignis, das man einfach erleben muss.

### Sonntagsspaziergang und Essen bei Rold StorKro

An den meisten Sonntagen im Jahr – mit Ausnahme einiger Monate und Daten – können Sie an einem Spaziergang im Rold Skov teilnehmen und anschließend ein gutes Mittagessen im Rold StorKro genießen. Weitere Informationen zu Buchung und Terminen finden Sie unter: [roldstorkro.dk](http://roldstorkro.dk)

## Don't miss this

### Rebild Festival on July 4th

The largest celebration of July 4th outside the USA takes place right in the middle of the Rebild Hills. Every year, people from near and far gather to celebrate freedom, democracy, and the friendship between Denmark and the USA – but also the friendship between people. A very special day of celebration, where the hills fill with happy people who come together to hear speeches and music.

### Light Festival in Thingbæk Limestone Mines

Every year, something beautiful and very special happens in the Thingbæk Limestone Mines. The mines are filled with thousands of live candles illuminating the mines, and a lovely Lucia procession walks through the mine tunnels – an experience that must be seen.

### Sunday Hike with Lunch at Rold StorKro

Most Sundays throughout the year – with the exception of a few months and dates – you can join a hike in Rold Forest and afterwards enjoy a pleasant lunch at Rold StorKro. You can read more about booking and dates at [www.roldstorkro.dk](http://www.roldstorkro.dk)



# Lidt godt til ganen og en seng at sove i

## Rold StorKro

Rold StorKro ligger midt i Danmarks smukkeste natur med direkte adgang til Rold Skov og ved foden af Rebild Bakker. Hos Rold StorKro er der hyggelig overnatning og lækker mad. Et af deres helt særlige ophold er REGAN Vest ophold, der byder på overnatning i 60'er-indrettet værelse og frokost og billetter til REGAN Vest. Her er også mulighed for guidede gåture i skoven og et slag minigolf på deres flotte Adventure MiniGolf bane. Vælderskoven 13, 9520 Skørping [www.roldstorkro.dk](http://www.roldstorkro.dk)

## Røverstuen

Røverstuen arbejder med gode og naturlige råvarer - de bedste råvarer, som Himmerland har at tilbyde. Lokalerne hos Røverstuen er opkaldt efter lokalhistoriske begivenheder og legendariske personer såsom Røverstuen, Top Karen, Bettefanden og Røverkongens Salon. Her får du et godt måltid i unikke omgivelser. Rebildvej 17, 9520 Skørping [www.roeverstuen.dk](http://www.roeverstuen.dk)

## Moskovpavillonen

I over 100 år har der ligget et sted for fest, hygge og glæde ved Store Økssø - den idylliske Moskovpavillonen. Moskovpavillonen er omkranset af skøn natur og ligger få hundrede meter til St. Økssø, hvor du kan gå en tur enten før eller efter et velsmagende måltid hos Moskov Pavillonen. Møldrupvej 34, 9520 Skørping [www.moskovpavillonen.dk](http://www.moskovpavillonen.dk)

## Guldbæk Vingaard

Oplev den spændende familiedrevne vingård i det naturskønne område ved landsbyen Guldbæk i Himmerland. Her kan du på udvalgte dage i løbet året booke vinsmagning og rundvisninger

- en helt særlig oplevelse. Du kan også besøge caféen og orangeriet. Læs mere om åbningstider og booking på hjemmesiden. Ærtebjergvej 40 B, Guldbæk, 9230 Svenstrup J [www.guldbaekvingaard.dk](http://www.guldbaekvingaard.dk)

## Suldrup Kro

Hos Suldrup Kro finder du både overnatning og god klassisk dansk mad. Placeret midt i byens centrum og i kort gåafstand til byens hyggelige sø, som de lokale ofte går ture rundt om. Hjedsbækvej 326, 9541 Suldrup [www.suldrupkro.dk](http://www.suldrupkro.dk)

## Glamping Rold Skov

Overnat midt i Rold Skov, og bliv vækket til lyden af fuglefløjt. Her kan du overnatte i de flotte glampingtelte omkranset af smuk natur. Rebildvej 29, 9520 Skørping  
Facebook: Glamping Rold Skov

## Løvegårdens Landhandel

Løvegårdens Landhandel er en skøn gårdbutik med et bredt udvalg af delikatesser, specialvarer og årstidens grøntsager. Gårdbutikken ligger i udkanten af Suldrup i kort afstand til både Rold Skov, Rebild og den lidt større by, Aars. Torstedvej 82, 9541 Suldrup [www.loevegaarden.dk](http://www.loevegaarden.dk)

## Rold Skov B&B & Turridding

En B&B ved indgangen til Rold Skov - nemlig i Arden. Foruden en seng at sove i, kan du også komme på ridetur i Rold Skov eller i hestevogn. Du kan også medbringe din egen hest her og holde ferie i Himmerland sammen med din hest. Birkevej 15, 9510 Arden [www.jytteSigfredsen.dk](http://www.jytteSigfredsen.dk)

## Gut schlafen und essen

### **Rold Storkro**

Rold Storkro liegt in Dänemarks schönster Natur mit direktem Zugang zum Rold Skov und am Fuße der Rebild Bakker. Genießen Sie gemütliche Übernachtungen und leckeres Essen. Das REGAN Vest-Paket umfasst eine Übernachtung im 60er-Jahre-Zimmer, Mittagessen und Eintrittskarten für REGAN Vest. Versuchen Sie auch den Adventure MiniGolf-Platz. Infos unter: [www.roldstorkro.dk](http://www.roldstorkro.dk)

### **Røverstuen**

Røverstuen verwendet natürliche Zutaten, vor allem aus der Region. Die Einrichtung ist von der lokalen Geschichte und Legenden inspiriert. Genießen Sie eine Mahlzeit in einzigartiger Umgebung. Infos unter: [www.roeverstuen.dk](http://www.roeverstuen.dk)

### **Moskov Pavillon**

Seit über 100 Jahren ist der Moskov Pavillon ein Ort für Feierlichkeiten am Store Økssø. Umgeben von Natur, ideal für einen Spaziergang vor oder nach dem Essen. Infos unter: [www.moskovpavillon.dk](http://www.moskovpavillon.dk)

### **Guldbæk Weingut**

Besuchen Sie das familiengeführte Weingut bei Guldbæk im Himmerland. Buchen Sie Weinproben und Führungen an ausgewählten Tagen. Besuchen Sie auch das Café und die Orangerie. Infos unter: [www.guldbaekvingaard.dk](http://www.guldbaekvingaard.dk)

### **Suldrup Kro**

Suldrup Kro bietet Unterkunft und klassisches dänisches Essen. Im Stadtzentrum gelegen, in der Nähe eines gemütlichen Sees. Infos unter: [www.suldrupkro.dk](http://www.suldrupkro.dk)

### **Glamping Rold Skov**

Übernachten Sie in schönen Glamping-Zelten im Rold Skov und wachen Sie mit Vogelgezwitscher auf.

### **Løvegården Hofladen**

Ein wunderbarer Hofladen mit einer großen Auswahl an Delikatessen, Spezialitäten und saisonalem Gemüse. In der Nähe von Suldrup, Rold Skov, Rebild und Aars gelegen. Infos unter: [www.loevegaarden.dk](http://www.loevegaarden.dk)

### **Rold Skov B&B & Reiten**

Ein B&B am Eingang zum Rold Skov in Arden. Unternehmen Sie einen Ausritt oder eine Fahrt mit der Pferdekutsche. Bringen Sie Ihr eigenes Pferd mit und machen Sie Urlaub im Himmerland. Infos unter: [www.jytteSigfredsen.dk](http://www.jytteSigfredsen.dk)

## Sleep and eat well

### **Rold Storkro**

Rold Storkro is located in Denmark's most beautiful nature with direct access to Rold Forest and at the foot of Rebild Hills. Enjoy cozy accommodations and delicious food. Their REGAN Vest package includes a night in a 1960s-style room, lunch, and tickets to REGAN Vest. Try their Adventure MiniGolf course for some fun. Info at: [www.roldstorkro.dk](http://www.roldstorkro.dk)

### **Røverstuen**

Røverstuen uses natural ingredients, especially from the local area. The interiors are inspired by local history and legends. Enjoy a meal in unique surroundings. Info at: [www.roeverstuen.dk](http://www.roeverstuen.dk)

### **Moskov Pavilion**

For over 100 years, Moskov Pavilion has been a place for celebration by Store Økssø. Surrounded by nature, it's perfect for a walk before or after a meal. Info at: [www.moskovpavillon.dk](http://www.moskovpavillon.dk)

### **Guldbæk Vineyard**

Visit the family-run vineyard near Guldbæk in Himmerland. Book wine tastings and tours on selected days. Also, visit the café and orangery. Info at: [www.guldbaekvingaard.dk](http://www.guldbaekvingaard.dk)

### **Suldrup Kro**

Suldrup Kro offers accommodation and classic Danish food. Located in the town center, close to a cozy lake. Info at: [www.suldrupkro.dk](http://www.suldrupkro.dk)

### **Glamping Rold Skov**

Stay in beautiful glamping tents in Rold Forest and wake up to birdsong.

### **Løvegården Farm Shop**

A delightful farm shop with a wide selection of delicacies, speciality items, and seasonal vegetables. Located near Suldrup, close to Rold Forest, Rebild, and Aars. Info at: [www.loevegaarden.dk](http://www.loevegaarden.dk)

### **Rold Forest B&B & Horse Riding**

A B&B at the entrance to Rold Forest in Arden. Go for a horseback ride or a horse-drawn carriage ride. Bring your own horse for a vacation in Himmerland. Info at: [www.jytteSigfredsen.dk](http://www.jytteSigfredsen.dk)



# Oplevelser i Rold Skov området

Scan QR-koden og du får en oversigt og guide til lokale oplevelser i Rold Skov og omegn lige ved hånden. Du kan finde områdets must-see's, børnenes favoritter, naturoplevelser, attraktioner, spisesteder, overnatning og meget mere.

## Erlebnisse ganz in der Nähe...

Scannen Sie den QR-Code und Sie erhalten eine Übersicht über Erlebnisse in der Region. Hier finden Sie Informationen zu Sehenswürdigkeiten, Restaurants und Naturerlebnissen, die schönsten Ausflugsziele mit Kindern, die Attraktionen der Region und vieles mehr.

## Experiences right nearby...

Scan the QR code and you'll get an overview and guide to local experiences right at hand. You can find local must-sees, children's favorites, nature experiences, attractions, dining spots, and much more.



## Download GoVisit app'en

- så er du altid opdateret!

I app'en finder du en opdateret kalender med aktiviteter og events - ligesom du kan finde spisesteder, attraktioner og oplevelser i nærheden af dig.

[visithimmerland.dk/govisit](http://visithimmerland.dk/govisit)

 Laden Sie die App jetzt herunter, um immer auf dem neuesten Stand zu bleiben. In der App finden Sie einen aktuellen Kalender mit Aktivitäten und Veranstaltungen sowie Restaurants, Attraktionen und Erlebnisse in Ihrer Nähe.

 Download the app now to stay updated. In the app, you will find an updated calendar of activities and events, as well as nearby restaurants, attractions, and experiences.



## Opdag Himmerland

Vil du opdage meget mere af skønne Himmerland? Find flere oplevelser på [Visithimmerland.dk](http://Visithimmerland.dk)

 Weitere Informationen finden Sie auf [Visithimmerland.de](http://Visithimmerland.de)

 Find more information at [Visithimmerland.eu](http://Visithimmerland.eu)



Visit  
Himmerland

